
mroftalp htehaB ni knil muideM
لايف الفيس بوك

إنت فاكر نفسك مارادونا ؟! | #وداعًا_مارادونا | د . حازم
شومان
حازم شومان

وده عن مارادونا بموت ييجوا ارماندو مارادونا. شباب اصبح التريند الاول الوقتي هو موت مارادونا. شباب كتير. نفسه يبقى لعيب
كورة محترف نفسه يبقى زي صلاح زي ميسي زي رونالدو زي مارادونا. نفسه فهل ينفع ان انا يبقى عندي قدوة في الحياة مسلا

مارادونا؟ هل ينفع ان انا
يبقى عندي في القدوة في الحياة لعيب سواء مسلم او غير مسلم يا جماعة هل ده ينفع؟ اي لعيب كورة ينفع يبقى قدوة لك جوة

المستطيل الاخضر كلعيب كورة ولكن اهدافك اخلاقك طموحاتك في الحياة. رؤيتك ارائك مفاهيمك دي ما ينفعش. تاخدها من لعيب
كورة مهما كان دي ما تاخدهاش

من رسول الله صلى الله عليه وسلم ومن اصحاب رسول الله صلى الله عليه وسلم اللي غيروا العالم كله في خمسة وعشرين سنة.
نقطة خطيرة يا جماعة. لما كنا نقف في مستشفى الطوارئ اول ما

اتخرجنا من كلية الطب كان ممكن يجي عيان ياخد اربعين غرزة في رجليه يعني متقطع بالمطاوي. ونخيطهم له ويروح بيته على
رجليه ما فيش مشكلة. ولكن ايام خد ستيب ويند خد طعنة وصلت لقلبه نص سنتي بس تقتله. نص سنتي في القلب يقتل واربعين

سنتي في الرجل ما يموتش. القلب ده زي العقيدة كده
انت ممكن تعصي ربنا ممكن يبقى عندك علاقة محرمة ممكن يبقى عندك كبيرة من الكبائر في حياتك ممكن ممكن. ولكن كل دي

معاصي في الايدين في الرجلين ولكن الا الا العقيدة لعيب الكورة. انا ممكن يبقى عندي قدوة في المستطيل الاخضر كلعيب كورة بس
ولكن كاخلاق يعني مسلا

مارادونا بيجوا مارادونا اتوقف عن كل الدوري اللي في العالم بسبب ادمان الكوكايين. يعني حصل له اتسكولوجي من كاس العالم
بسبب منشط الايفيدرين كمدرب كان مدرب عادي كاخلاقيا انا شفت له صور زمان كانت صعبة جدا يعني ممكن صورة ببدلة رقص

نسائية حريمية وحاطط ميك اب
واقف بيتصور قدام الكاميرا وفرحان يبقى مش بنتكلم الوقتي في حاجة انا بتكلم ان القدوة في الاخلاق والمعاملات اوعى الموازين
بتاعتك تتهز اوعي موازينك تتهز عايز تبقى الدنيا واضحة. عارفين يا شباب لما عبدالله بن حزافة السهمي دخل على ملك الروم وهو

بيقاتل الروم اتأسر. فملك الروم هيتجنن من انتصار المسلمين على الروم. قال لهم هاتوا لي
هاتوا لي واحد مسلم اتكلم معه قالوا له ده في واحد من اصحاب محمد في السجون بتاعتنا. يعني اسرناه في القتال. قال لهم هاتوه.

دخل عبدالله ابن حزاف السامي. ملك الروم قال له
اترك دينك واتبع ديني واعطيك نصف ملكي. قال له والله لو اعطيتني ملكك وملك ابائك على ان اترك ديني طرفة عين ما تركته. انت

بتتكلم في ايه ده انا دي نغلى عندي من الدنيا واللي فيها. ده انا ديني اغلى عندي من الحياة واللي فيها. قال له اذا اقتلك. قال له
اقتلني. قال لهم علقوه واضربوه بالسهام واوعوا تجيبوها فيه. انا عايز اخوفه بس

جم قالوا له ما فيش شعرة في جسمه اتهزت. قال لهم طيب خلاص دخلوا عليه اجمل امرأة من نساء الروم. دخلت وخرجت وهي
تصرخ وتقول ادخلتموني على بشر ام ادخلتموني على حجر؟ انه لا يدري اذكر انا ام انثى. هي دي البطولة يا شباب. ملك الروم قال

لهم طب خلاص جوعوه تلات تيام
بعد كده دخلوا عليه خمر ولحم خنزير. هو مش عايزك تسيب كلمة مسلم في البطاقة. هو عايزك تبقي مسلمة من غير حجاب. تبقى

مسلم وانت بتشرب خمرة. تبقي مسلمة وانت علاقات
عادي غير شرعية تبقى مسلم وانت عادي في اي شاة حرام مع واحدة طول الليل. هو عايزك تبقى مسلم بس اسم بس من غير حقيقة.

دخلوا عليه الخمرة ولحم الخنزير وهو هيموت من الجوع. بص وقال اني لاعلم ان لي رخصة ان اكل من هزا. وان اشرب من هذا.
ولكني لا اشمت اعداء الله في دين

ما تشمتش اعداء الدين فينا. انا باقول لكل ممسل وممسلة وفنان وحد بيعمل كليبات ولكل شاب قاعد بيشجع الاندية العالمية وما
تشمتهمش فينا. خليك ماسك في دينك مهما كنت بتستمتع في الدنيا. ملك الروم قال لهم طب هاتوا واحد زميله وارموه في الزيت

مغلي قدامه. لما صاحبه المسلم باب لحمه في الزيت المغلي بكى عبدالله بن حزافة السهمي. قال له ما يبكيك انت وقعت ولا ايه؟ قال

https://baheth.ieasybooks.com/en/media/إنت-فاكر-نفسك-مارادونا-وداعا-مارادونا-د-حازم-شومان


له كنت وذلك الرجل نتنافس في طاعة الله. وقد مات موتى لا اصدقه بعدها ابدا. يا ريتني كنت انا مكانه. قال له طب خلاص ارموا
ملك الروم قالوا ارموا عبدالله

ابن حزفة السهمي جم يرموه بكى. قال له بتبكي ليه؟ رجعت في كلامك ولا ايه؟ قال له ابكي لانه ليست لي الا نفس واحدة. تموت
هذه الموتى في سبيل الله

لو ان لي مئة نفس تموت هزه الموتى في سبيل الله. ملك الروم اتكسر قدامه. يا شباب يا شباب مارادونا كان لاعب كورة. صحيح
لاعب كورة خطير وما حصلش صلاح ميسي رونالدو ماشي لعيبة كورة ولكن جوة المستطيل الاخضر تتفرج عليه وتقيمه برة

المستطيل الاخضر قدوتك في الاخلاق
المعاملات في الايمان في اهداف الحياة. في الرؤية في المفاهيم هي رسول الله صلى الله عليه وسلم. واصحاب رسول الله زي

عبدالله بن حزافة السامي البطل اللي لحد دلوقتي كلنا
رفعين راسنا بسبب موقفه قدام ملك الروم. يا شباب وداعا مارادونا وداعا لعيب كورة مهما كان بحسناته وسيئاته جوة المستطيل

الاخضر وبرة المستطيل الاخضر لعيبة الكورة جوة ملعب الكرة بس برة ملعب الكرة ده موضوع عقيدة لان الرسول عليه الصلاة
والسلام يقول المرء مع من احب. خدوا بالكم

المرء مع من احب. اوعى تتعلق بحب ما ينفعش انه يصرف غير للنبي وللصحابة ولقدواتك الحقيقيين. تتعلق بحد تاني تلاقيه تلاقيك
معه يوم القيامة خدوا بالكم يا شباب. خدوا بالكم من الموضوع الخطير ده لان الموضوع موضوع عقيدة. جزاكم الله خيرا


